
 

ZPRÁVA O ČINNOSTI ODBORU KČT TJ JISKRA OTROKOVICE ZA ROK 2010 
 
1) ČLENSKÁ ZÁKLADNA 
Do roku 2010 jsme vstoupili se 80 členy a 3 členy hostujícími. Na minulé členské schůzi a 
ani v průběhu roku jsme nepřijali žádného nového člena, takže stav zůstal stejný. 
Lze konstatovat, že skoro přibližně 2/3 členů se v minulém roce aktivně zúčastnily činnosti 
účastí aspoň na jedné akci. A jak už to bývá, někdo byl jednou či dvakrát, ale někdo i větši-
ny akcí! Ale tak už to bývá ve všech spolcích! 
 
2) ROZSAH NAŠICH AKTIVIT 
Náš odbor vyvíjí činnost v pěší a lyžařské turistice a v cykloturistice. 
 
2a) PĚŠÍ TURISTIKA: 
V rámci pěší turistiky jsme v roce 2009 uskutečnili 5  autobusových zájezdů, a to: 

- ZP roklinami Slovenského Raje,  
- velikonoční na dvě rozhledny – Královec/Dohňany,  
- Malé Karpaty/Vápenná 
- Králický Sněžník z Polska,  
- Strážovské vrchy - Strážov a Mojtín,  

Několik zájezdů jsme pro malý zájem museli zrušit. 
Do této kategorie ještě patří: 

- 11. novoroční výstup na Tresný a Dubník 
- červencová Pánská jízda v Jizerských horách (pěší) 
- účast na turistickém pochodu Slovácké vinohrady 
- Mikuláš na Mikulčině vrchu 
- Štěpánský pochod z Hostýna 
- Předsilvestrovský výstup a setkání přátel přírody na Brdu 
- Silvestrovský pochod do Zlína 
- a sobotní či nedělní výlety organizované Ondřejem Novákem a Milošem Špetlou, 

obvykle pěšky nebo na kolech. 
  
2b) LYŽAŘSKÁ TURISTIKA: 
Akce na běžkách, i přes krátkost zimy nebo nedostatek sněhu, zatím naše členy lákají:  

- už podeváté jsme vyrazili na Týden na běžkách, tentokrát do západních Krkonoš 
(Strážný, leden – skvělé místo) 

- druhá skupina pod vedením Miloše Špetly jako obvykle o jarních prázdninách zno-
vu do Maršova v Krkonoších 

 
2c) CYKLOTURISTIKA: 
Cykloturistika nás stále zajímá, ale věnuje se jí jen menší počet členů. Uskutečnili jsme jen 
několik akcí: 

- Jarními vinařskými stezkami Uherskohradišťska (duben) 
- Beskydy – Morávka (Jiří Kalivoda, květen) 
- Švýcarskem na kolech (z Lindau do Interlakenu, jedno auto, druhé se nepodařilo na-

plnit) 
- na kolech ostrovem Lefkada (Ondřej Novák) 
-  Dámská cyklojízda Šumavou (Jiřina Nováková) 



 

- Orlické hory/Zemská brána (Ondřej Novák, srpen) 
- a sezónu na kole jsme uzavřeli účastí na podzimních Vinařských stezkách Uhersko-

hradišťska, opět v oblasti Blatnice pod sv.  Antonínkem. 
 
 
4) CO ŘÍCI ZÁVĚREM - A CO DÁL? 
Docela mne mrzí malá účast členů odboru na zájezdech – a zájezdy, to je vlastně ta nej-
pohodlnější forma turistiky! Trochu statistiky: zájezd Slov. Raj 17 ze 40, Královec-Dohňany 
25/47, Strážov 22/50, Malé Karpaty/Vápenná 19/36, Králický Sněžník 16/45, tj. průměr 20 
členů/zájezd, 45 % členů z účastníků zájezdů.  
Už si stále častěji říkám, že se zájezdy skončím, protože vynaložená energie a čas napros-
to neodpovídá výsledku. Jsem ale přesvědčen, skončíme-li se zájezdy, staneme se spol-
kem veteránů s občasnou akcí a už jen se vzpomínkami!  
Nevím, co víc můžeme nabídnout členům: vycházky kolem Otrokovic? To snad až nás bu-
dou doktoři nutit ujít aspoň pár kilometrů denně!   
Na kola nás jezdí také jen pár, snad tak 15 nebo 20. Na běžky to nebude moc víc! 
A co dál? Máme ale mezi sebou část o něco mladších členů a tak to snad nějak potáhneme 
dál. Nejsem tak zcela přesvědčen, že se nám podaří naše potomky přitáhnout do odboru.  
Takže – co dál? To je otázka do diskuse. 
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